
#ROZWOJPUBLICZNOSCI

Niebywały trening wyobraźni i

uwrażliwienia na potrzeby odbiorców

instytucji kultury. Wsparcie gremium

uznanych specjalistów. Polecam!

Karolina Grabowska-Garczyńska

Muzeum Warszawy



#ROZWOJPUBLICZNOSCI

Pracuję w muzeum dość długo.
Zdecydowałam się na te studia,
ponieważ w muzeum to nie obiekty
muzealne są dla mnie najważniejsze,
ale publiczność. Studia podyplomowe
„Rozwój Publiczności" polecam
przede wszystkim osobom z
mniejszych ośrodków. Dlaczego?
Dlatego, że ciekawe rzeczy mogą się
dziać nie tylko w Warszawie,
Poznaniu czy Krakowie... 
"Rozwój Publiczności" rozwija i
otwiera oczy. Poza tym studiuje się
w świetnym towarzystwie. Polecam!

Agnieszka Rupiczak
Zamek w Gołuchowie
(Muzeum Narodowe w Poznaniu)



Studia "Rozwój Publiczności" to przede

wszystkim kompendium wiedzy opartej na

praktyce, doświadczeniach i przykładach

instytucji z całej Europy. Szereg

rozwiązań czy praca w zespołach były

fundamentem do projektowania kreatywnych

badań i efektywnych procesów myślenia. 

Niewątpliwą zaletą studiów są wizyty

studyjne, które pozwoliły mi poznać

zupełnie nieodkryte wcześniej miejsca i

zrozumieć ich mechanizmy działań czy

wychwycić rozwiązania warte uwagi.

  

Aleksandra Białek

Fundacja SPOT. 
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Fantastyczne doświadczenie. Wspólna
praca z ludźmi kultury z różnych
instytucji oraz ze studentami
zaczynającymi praktykę kulturalną jest
tym co doceniam najbardziej. Powstały
relacje, które trwają do dziś. Wiem, że
możemy na siebie liczyć. W kontekście
wiedzy, najciekawsze były dla mnie
studia przypadku, analizowanie różnych
rozwiązań w obszarze rozwoju
publiczności oraz wizyty studyjne w
instytucjach praktyków kultury
biorących udział w studiach.

Alicja Hafke
Polski Teatr Tańca
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"Rozwój Publiczności” to roczna przygoda
przeżyta z interesującymi i wspaniałymi
ludźmi, zarówno studentami/kami, jak i
osobami prowadzącymi zajęcia. Sprawnie

przekazana wiedza, w odpowiednich dawkach
teoretycznych i praktycznych, pomogła mi
udoskonalić swoją praktykę zawodową oraz
obronić magisterkę. Dzięki studiom zaczęłam
zwracać uwagę na więcej aspektów przy
realizacji projektów i wydarzeń
kulturalnych.
Gdyby nie te studia to chyba nie byłambym w

tym miejscu, co dzisiaj.

Dominika Mądry
Scena Robocza


